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OUDERRAAD                                                                                              20 september 2016 

Sint-Hubertusschool 

Kerkstraat 5 – 2845 Niel 

 

Hanjo Anthonissen  V Krisje Michiels   A Sara Van den Eynden  V 

Ann Asselberghs  A Hilde Michiels  V Jan Van Hoofstat  V 

Alexandra Brits  A Els Nerinckx  A Bart Verhulst  V 

Lorie Cuypers  V Inge Nijs  V Karin Verhulst  A 

Peter De Clercq  A Steve Paelinckx  A Kelly Vermeulen  A 

Yves De Keersmaecker  A Helga Schoonjans  V Björn Vervoort  A 

Dimitri De Nil  A Ellen Serrien  V Lie Wachters  V 

Annelies De Schepper  A Katleen Smedts  V Annelies De Prins  V 

Nathalie De Wit  V Kim Smits  V Juf Evi  A 

Karen Depaepe  A Kris Smits  V Juf Greet  V 

Sabrina Faucompret  A Annemie Teugels  A   

Donald Hegmans  V Johan Timmermans  A   

Marleen Hertogs  V Nele Van Broekhoven  V   

Liesbeth Knuysen  A An Van den Bogaert  A   

  

We verwelkomen dit schooljaar een aantal nieuwe leden waaronder An en Karen. 

 

1. Verslag vorige vergadering 

 
Geen opmerkingen. 

 

Het verslag van de vorige vergadering werd goedgekeurd. 

 

Variapuntje vorige vergadering: 

 

 Secretaris kandidatuur: We zouden graag tegen volgende maand de kandidaturen 

binnen hebben voor de functie van secretaris. Karin gaat haar laatste jaar in en er is 

dus volgend jaar een nieuwe secretaris nodig. Kandidaturen mogen verstuurd worden 

naar Karin.Verhulst@axinco.be  

 

 

2. Voorstelling ouderraad 
 

- Liesbeth heeft de slides rond de voorstelling van de ouderraad even kort toegelicht. 

- Het klein bestuur bestaat uit: 

o Liesbeth, voorzitter. liesbeth.knuysen@telenet.be  

o Steve, ondervoorzitter: steve.paelinckx@telenet.be  

o Karin, secretaris. Karin.Verhulst@axinco.be  

o Johan, penningmeester: johan.timmermans@telenet.be  

- De ouderraad vergadert elke 3de dinsdag van de maand en wij hebben ook 

afvaardigingen in de schoolraad en de BKO.  

- Wij zijn ook lid van het VCOV. 

- Mochten er nog vragen zijn over de inrichting/werking van de ouderraad kunnen deze 

altijd aan bovenvermelde personen gesteld worden. 
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3. Werkgroepen 

 
Hieronder overlopen we even kort alle werkgroepen. Bij elke werkgroep wordt duidelijk 

vermeld wie de trekker is en wanneer de activiteit plaatsvindt.  

Mochten nieuwe leden graag willen deel uitmaken van een werkgroep, kunnen zij contact 

opnemen met de trekker van de werkgroep of anders met de secretaris, Karin. Zij zal dan 

doorverwijzen naar de juiste trekker. 

 

 Ontbijt je fit (24/9/2016) 

- trekker : Liesbeth en Vanessa 
 

- Jammer genoeg gaat deze activiteit op deze datum niet door. Er waren 60 inschrijvingen en 

het VCOV verwacht er eigenlijk 150. 

- We kunnen ons de vraag stellen of deze activiteit te vroeg tijdens het schooljaar komt maar 2 

jaar geleden vond dit in juni plaats en dan waren het examens en communies,.. Er is altijd wel 

iets te doen. 

- We zullen ze proberen te verzetten naar het voorjaar en kijken wat dan de opkomst is. 

- De uitnodigingen zeker en vast ook per brief meegeven want de mailings worden niet altijd 

gelezen en ook waren er de afgelopen week heel wat problemen met het ontvangen van de 

mailings van de school. Dit probleem wordt aan de directie gesignaleerd. 

 

 Sinterklaas (6/12/2016) 

- trekker : Bjorn 

 

- Vanaf dit jaar zal Bjorn de werkgroep trekken. Els geeft de nodige informatie en contacten 

door. 

- Bjorn vraagt aan de leerkrachten of er een bepaald vervoermiddel of thema is dat ze dit jaar 

willen gebruiken. Zo kan hij op tijd op zoek gaan naar het juiste materiaal. 

 

 Kerstmarkt/Fakkeltocht (22/12/2016?) 

- trekker : Krisje 

 

- Vanaf dit jaar zal Krisje deze werkgroep trekken. De werkgroep telt momenteel 3 leden. 

- De datum moet nog concreet worden afgesproken in samenspraak met de leerkrachten maar 

naar analogie met de vorige jaren zou dit wel eens 22/12/2016 kunnen worden. 

- Krisje stuurt volgende week nog een e-mail rond met de vraag naar leuke ideetjes en 

geïnteresseerde medewerkers. 

 

 Kindercarnaval (25/2/2017) 

- trekker : Katleen en Kim 

 

- Thema dit jaar is: Space & Aliens. Er wordt opnieuw gewerkte met twee onderdelen (vroeg 

in de namiddag voor de kleinsten tot en met tweede leerjaar, later op de dag een ‘fuif’ voor de 

oudere leerlingen). 

- Slogan: In het heelal is het alle dagen carnaval. 

- Voor de fuif: Black/White/Fluo 
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 Multiculturele activiteit (?) 

- trekker : Krisje 

 

- De bedoeling van deze activiteit is om een breder publiek aan te trekken van de ouders in de 

school; ook andere nationaliteiten zouden we moeten kunnen betrekken. 

- Een avond organiseren waar verschillende landen/nationaliteiten voor een versnapering of 

een gerechtje zorgen.  

- Hier zal veel werk vanuit de ouderraad moeten worden gedaan dus moeten we zeker en vast 

kijken of dit haalbaar is. 

- Juf Evi geeft aan dat een aantal leerkrachten zich hier ook zeker en vast zal mee willen voor 

inzetten. 

- Krisje zal hier volgende week ook nog een mailtje voor rondsturen en op de ouderraad van 

oktober komt hier meer duidelijkheid over. 

 

 Verkeer (hele jaar – verkeersweek mei 2017) 

- trekker : Sabrina 

 

- Op 16 september was er al een eerste activiteit: De strapdag. 

- Elke woensdag is het Samdag. Dit is onderverdeeld in 3 periodes: In de eerste periode wordt 

er gevraagd om zeker niet met de auto naar school te komen. Deze periode loopt van 

september tot oktober. De kinderen krijgen hier stickers voor en kunnen dan dingen winnen. 

- Dit jaar zal ook de actie helm op fluo top georganiseerd worden. Hier later meer over. 

- Van 8-12 mei 2017 is het “Sam de verkeersslang” en van 15-19 mei 2017 is het dan de 

verkeersweek. 

- Dit jaar zal de werkgroep de school ook weer proberen in te schrijven voor 10/10. 

- Aangezien er geen verkeerspakket meer is, is de vraag hoe men aan verkeersborden geraakt: 

Men kan eens bellen met het Rivierenhof, daar is een verkeerspark. Zij hebben misschien 

uitleenmateriaal? Eventueel contact opnemen met de KTA of zij dit zien als een project voor 

de houtafdeling. De leerlingen van de derde graad in onze school kunnen dan eventueel de 

borden schilderen. Als dit allemaal niet lukt, kan dit besproken worden met Steve en bekijkt 

hij of de werkgroep speelplaats verfraaiing hiervoor kan zorgen. 

 

 Schoolfeest (13 mei 2017) 

- trekker : Liesbeth 

 

- Deze werkgroep verzorgt samen met de leerkrachten het schoolfeest. 

- Deze werkgroep probeert om zo snel mogelijk al een eerste keer bijeen te komen. 

 

 Teambuilding (?) 

- trekker : Yves en Dimitri 

 

- Deze werkgroep bekijkt nog wat ze dit jaar kunnen doen. Ideeën zijn altijd welkom. 

- Op 7 oktober organiseren zij reeds een “kleine” activiteit namelijk een Trappistenavond met 

een voordracht van Jef Van Den Steen, een gekend specialist op dit vlak. 

 

 Verloren voorwerpen (gans het jaar) 

- trekker : Annemie 
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- Annemie heeft deze werkgroep opgestart omdat kinderen veel verliezen en dat dit dan een 

hele berg wordt. Sommige kledij is met naam getekend maar andere helemaal niet. 

- Bedoeling was om dit alles te centraliseren en alles waarin een naam staat, terug te bezorgen 

aan de leerlingen. Voor de kleuters wordt dit aan de leerkrachten gegeven en zij bezorgen dit 

aan de kleuter. Voor de lagere school, wordt er aan de leerlingen doorgegeven waar zij hun 

verloren kledij kunnen ophalen. 

- Als de hoop te groot wordt, zal deze op zeer regelmatige tijdstippen overgemaakt worden 

aan de welzijnsschakel in Niel. De kledij van vorig jaar die over was, wordt eerstdaags aan de 

welzijnsschakel bezorgd. 

 

 Speelplaats verfraaiing (gans het jaar) 

- trekker : Steve 

 

- Steve zorgt samen met de ouderraad voor de verfraaiing van de speelplaats. Als er werken 

moeten uitgevoerd worden zullen deze in samenspraak met de school ingepland en uitgevoerd 

worden. Deze zomer werd in de tuin van de kleuters een paal met 4 gaten geplaatst. 

- Vorig jaar was er een budget voorzien dat de leerkrachten mochten gebruiken om een 

speelkoffer mee te vullen. De leerkrachten hebben beslist om met dit budget voetbalgoals te 

nemen. Steve neemt contact op met Vanessa omdat zij perfect weet welke goals het moeten 

zijn. De ouderraad zorgt voor de financiering hiervan binnen de grenzen van het afgesproken 

budget.  

 

 Website/Communicatie (gans het jaar) 

- trekker : Krisje 

 

- Krisje vraagt dat elke werkgroep zorgt voor een stukje tekst over de werkgroep en ook een 

foto van de trekker(s). 

- Vanaf nu zullen alle verslagen ook op onze blog terug te vinden zijn in PDF formaat. 

 

Tijdens het overlopen van de werkgroepen zijn er twee nog niet aan bod gekomen: 

 

 Thema-avond: Deze werkgroep zouden we voorlopig niet meer opstarten aangezien er 

vanuit de ouders niet veel interesse wordt voor getoond en omdat een spreker 

uitnodigen ook veel geld kost. 

 Culture Club: Deze werkgroep komt voor de eerste keer samen op 4 oktober en we 

gaan deze vergadering even afwachten. We willen als ouderraad voor het organiseren 

van deze activiteit gaan voor een 0-operatie. We bekijken volgende maand of dit 

realiseerbaar is. 

 

Bespreking werkgroepen volgende vergadering: 

 

We merken dat er elke vergadering veel tijd kruipt in het overlopen van de werkgroepen. 

Daarom stellen we voor om elke vergadering enkel maar de werkgroepen te overlopen van de 

komende drie maanden. Dus volgende maand zullen dit oktober, november en december zijn.  

Wil een trekker toch nog iets extra zeggen over zijn werkgroep, dan kan dat op het einde van 

het overlopen van de werkgroepen. 

Na het ‘nieuws van de school’ en het ‘financieel nieuws’, moet er dan nog tijd over zijn om 

een thema aan te snijden.  

Op het einde van de vergadering hebben we dan natuurlijk ook nog onze varia ronde. 
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4. Nieuws van de school 
 

- De aanvraag voor de subsidie van de overkoepeling is gebeurd. 

- Nieuwe leerkrachten: In het 6de leerjaar hebben we 2 nieuwe leerkrachten: juf Yoni en juf 

Leen. In het 2de leerjaar zal na de kerstvakantie juf Martine (pensioen) vervangen worden 

door juf Roxanne. 

- Op 1/9 waren er 447 leerlingen ingeschreven. Op het einde van het schooljaar zal dit 487 

zijn. Dit zijn er 100 meer dan 5 jaar geleden. Alle klassen in de lagere school zitten vol. 

 

5. Financieel nieuws 

 
Financieel verslag: 

- Johan heeft het financieel verslag overlopen. 

- Mocht er iemand zijn die dit nog in detail wil bekijken, dan kan dit altijd opvragen bij het 

klein bestuur. 

 

Budget voorstel: 

- Johan heeft het voorstel tot budget voorgesteld. Het voorstel tot budget zal naar iedereen 

worden verstuurd.  

- Het voorgestelde budget werd na bespreking door gans de ouderraad goedgekeurd. 

- De ouderraad heeft besloten het budget vanaf dit jaar anders te besteden: de begroting van 

de voor dit jaar verwachte kosten is opgemaakt en het budget van 1 werkjaar wordt als buffer 

opzij gezet voor het geval de inkomsten/ontvangsten zouden tegenvallen. Na dit alles is er nog 

een budget over. De ouderraad heeft beslist om dit jaar dit budget ter beschikking van de 

school te stellen. De school/leerkrachten mogen met voorstellen komen, deze zullen dan 

binnen de ouderraad geëvalueerd worden en dan stellen wij, voor zaken die de kinderen ten 

goede komen, dit budget graag ter beschikking. Het komt er dus op neer dat wat er dit jaar aan 

inkomsten binnenkomt, het te besteden budget zal zijn waar er volgend jaar mee gewerkt 

zal/kan worden. Na aftrek van de begroting van de kosten voor het komende werkjaar zal er 

waarschijnlijk dan opnieuw een bepaald budget beschikbaar zijn. 

 

6. Varia 

 
Actie: 

We zouden net zoals vorig jaar een lotusactie doen zo rond de herfstvakantie. Liesbeth neemt 

met de organisatie van de lotuskoeken contact op om dit praktisch te regelen.  

 

Briefwisseling: 

Om ervoor te zorgen dat onze communicatie naar de ouders zonder schrijffouten verloopt, 

stellen we voor om alle briefwisseling die vanuit de ouderraad zal vertrekken via Krisje te 

laten verlopen.  

Zo kan zij onmiddellijk ook alle brieven op de blog zetten. 

 

Actief Lid: 

Ook dit jaar moeten de leden van de ouderraad zich even terug actief lid verklaren. 

Dit kan door een mailtje te sturen vòòr de volgende ouderraad naar Karin 

(Karin.Verhulst@axinco.be ) en te melden dat hij/zij actief lid wil zijn.  

Door zich actief lid te verklaren, gaat men akkoord met het huishoudelijk reglement. Dit 

reglement zal daarom nogmaals als bijlage worden toegevoegd aan het verslag. 

mailto:Karin.Verhulst@axinco.be
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Sensibilisatie: Niet roken aan de schoolpoort 

Aan de schoolpoort mag er niet gerookt worden. We willen vanuit de ouderraad iedereen 

nogmaals sensibiliseren om dit dus zeker niet te doen en ook te proberen mensen aan te 

spreken die dit wel zouden doen. 

Evi neemt dit mee naar de personeelsvergadering met de vraag of hier nog meer kan rond 

gedaan worden. 

 

 

Besluiten: 

 
 Budget is goedgekeurd. 

 

 

Actiepunten: 

 
Dit zijn actiepuntjes die tijdens de meeting naar voren kwamen en die naar gans de groep worden 

gesteld. (Dus niet specifiek voor binnen een bepaalde werkgroep want die worden dan binnen de 

werkgroep behandeld.) 

 
 Mogelijke kandidaturen voor secretaris doormailen naar Karin. 

 Alle briefwisseling zeker naar Krisje doorsturen. 

 Mail voor actief lid versturen naar Karin. 

 

 

Noteer alvast in jullie agenda: 

 

- Volgende ouderraad: dinsdag 18 oktober 2016, 20.00 uur in het leraarslokaal of de vroegere 

refter van de lagere school. 


